
 
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 10. 07. 2007 
 
 

Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor 
   Ing. Jana Rosičová, poverená vedením MsÚ 
   Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
   Ing. Miroslav Balog  
   JUDr. Iveta Bžánová  
   Ing. Ján Čop, zástupca primátora  
   Ing. Ján Harmaňoš  
   Ing. Štefan Nevoľník  
   Anton Vass 

 
Prizvaní: Ing. Marián Výhonský, vedúci oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
  Marta Savková, oddelenie podnikateľské a správy majetku  
  MUDr. Vincent Lukáč, konateľ Nemocnice Snina, s.r.o. 
  Ing. Jozef Cmar, Nemocnica Snina, s.r.o.  
 
 
Program: 

1. Prejednanie materiálov predkladaných na zasadnutie MsZ dňa 12. 07. 2007  
2. Prehľad príjmov a výdavkov na starej poliklinike              
3. Nákup vianočnej svetelnej výzdoby                                            
4. Rôzne  

 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine otvoril a viedol Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
Overovateľ: Ing. Ján Harmaňoš  
 
Zapisovateľka:  Monika Dunajová 
 
     Ing. Štefan Milovčík – program podľa pozvánky + doplniť materiály č. 4A), 4B), 4C).  
 
Hlasovanie za program s doplnkami: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 1 (6) Informatívna správa o hospodárení Nemocnice Snina, s.r.o., za rok 2006 
 
     Písomný materiál predložil MUDr. Vincent Lukáč, konateľ Nemocnica Snina, s.r.o. Spracovala 
Nemocnica Snina, s.r.o. Ing. Štefan Milovčík, primátor. 
 
      Ing. Miroslav Balog – tento materiál a tomu podobné je potrebné najprv prejednať vo finančnej 
komisii a až potom predložiť materiál na rokovanie do MsZ – úloha; 

- v správe je uvedené, že hospodársky výsledok je 127 tis. Sk. No 
rozdiel medzi aktívami a pasívami je iný. Je to síce vysvetlené, ale 
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hospodársky výsledok musí sadnúť na korunu. Nemôže byť iný ako 
rozdiel medzi aktívami a pasívami.  

     Ing. Jozef Cmar – súhlasí, aby sa takéto materiály prerokovali ešte pred zasadnutím MsZ 
v komisii. Nie je možné, aby hospodársky výsledok bol na nule, pretože je rozdiel medzi nákladmi 
a výnosmi – náklady vznikajú od počiatku podnikania, ale platby od poisťovní prichádzajú 
v omeškaní, preto je tam rozdiel.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – štvrťročne predkladať informatívnu správu o hospodárení Nemocnice 
Snina, s.r.o., na zasadnutie MsR – úloha.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (7) Informatívna správa o hospodárení Nemocnice Snina, s.r.o., za I. štvrťrok 2007  
 
     Písomný materiál predložil MUDr. Vincent Lukáč, konateľ Nemocnica Snina, s.r.o. Spracovala 
Nemocnica Snina, s.r.o. Ing. Štefan Milovčík, primátor. 
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
 
K bodu 1 (8) Informácia o použití finančných prostriedkov z odpusteného nájomného pre  

Nemocnicu Snina, s.r.o., za rok 2006 
 
     Písomný materiál predložil MUDr. Vincent Lukáč, konateľ Nemocnica Snina, s.r.o. Spracovala 
Nemocnica Snina, s.r.o. Ing. Štefan Milovčík, primátor. 
 
     Ing. Pavol Marinič – zo strany uchádzača vo verejnej súťaži na CT prístroj je nespokojnosť.  
 
     MUDr. Vincent Lukáč – boli dvaja uchádzači. Rozdiel v cene bol 813 tis. Sk. Komisia bola 
zložená z 3 členov – MUDr. Kulan a dve rádiologičky s 2 atestáciami z rádiológie. Nemá dôvod 
nedôverovať komisii o výsledku súťaže. Svoje písomné stanovisko k sťažnosti zo strany firmy, 
ktorá neuspela, predložil primátorovi.  
 
     Ing. Ján Čop – sťažovateľ tvrdí, že ich prístroj je o generáciu vyspelejší ako CT prístroj, ktorý 
ponúka firma, ktorá súťaž vyhrala.  
 
     MUDr. Vincent Lukáč – nevyzná sa v tom, ale komisia bola odborne spôsobilá  v tejto oblasti 
a nemá dôvod nedôverovať jej.  
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Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
K bodu 4) Rôzne  
 
     Ing. Ján Čop – na zasadnutí VÚC bol odpredaný pozemok z areálu kaštieľa vo výmere cca  720 
m2 pre MUDr. Regeca na zriadenie chirurgickej ambulancie. Mesto bude robiť kroky k tomu, aby 
celý areál prešiel na mesto.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – v septembri zvýšiť rozpočet o rekonštrukciu ciest v nemocnici, ktorá by 
sa robila súbežne s výstavbou parkoviska pri nemocnici – úloha. 
 
 
 
K bodu 1 (2) Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Monika Dunajová, 
zapisovateľka MsR a MsZ, oddelenie organizačné a vnútorných vecí. 
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (3) Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 12. 07. 2007  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Miroslav Balog – uznesenie MsZ č. 773/2006 – informačné centrum v RO Rybníky, prečo 
tam nič nie je?  
 
     Ing. Jana Rosičová – oslovili sme veľa subjektov, no nikto nemá o tieto priestory záujem. 
Ponúkali sme to aj za 1,- Sk.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 4      proti: 0      udržal sa: 0 
(pri hlasovaní nebol Ing. Ján Čop) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
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(na zasadnutie prišla JUDr. Iveta Bžánová – 14.05 hod. – spolu 6 členov rady) 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – v akom stave je príprava dodatku k Územnému plánu mesta Snina?  
 
     Ing. Marián Výhonský – minulý týždeň bola podpísaná zmluva so spracovateľom. Je to 
zdĺhavý proces a jemu chýba pracovník, ktorý by sa tomu venoval naplno.  
 
 
 
K bodu 1 (4) Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra k 12. 07. 2007  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Marta Savková – štvrtý investor dal po schválení uznesenia svoje pripomienky, ktoré boli 
zapracované do nájomnej zmluvy. Investor chce zameniť slovo „zaväzuje sa“ za slovo 
„predpokladá“. Je pravda, že hala nezodpovedá podmienkam na podnikanie – je nepostačujúca 
výška haly a pod. Je tu návrh na nové vypísanie ponuky na túto halu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – treba zmäkčiť podmienky, keď táto hala nezodpovedá podmienkami na 
ostatné haly, aby sme získali investora.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (5) Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. štvrťrok 2007  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie finančné.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečo VPS nefakturovali v I. štvrťroku energie na starej poliklinike? – 
úloha.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
K bodu 1 (9) Informatívna správa o skutočnostiach, ktoré ovplyvnia rozpočet na roky 2008 –  

2010  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie finančné.  
      
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje doplniť uznesenie o text: „ukladá MsÚ v Snine predložiť 
návrh transformácie, resp. zmeny právnej formy VPS Snina“. 
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     JUDr. Iveta Bžánová – na najbl. zasadnutie MsR predložiť informáciu o tom, koľko  
finančných prostriedkov sa ušetrí zrušením MsKS – úloha.  
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (10) Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2007  
 
     Písomný materiál predložil Pavol Diňa, predseda komisie mládeže, kultúry a športu. Spracovala 
Anna Brečková, garant komisie.   
 
     JUDr. Iveta Bžánová – odporúča z prílohy uznesenia vypustiť text: „Mestský Tennis Club 
Snina – 40 tis. Sk“. 
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje OZ Bocianie deti zvýšiť dotáciu na 20 tis. Sk.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje doplniť do prílohy uznesenia text: „Rock fest – 100 tis. Sk .  
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (11) Žiadosť o povolenie zriadenia Súkromnej jazykovej školy v Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, 
oddelenie kultúry a školstva.   
 
     Ing. Štefan Milovčík – odporúča doplniť uznesenie o text: „... bez nároku na finančnú 
dotáciu z rozpočtu mesta Snina“.  
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 1 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
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K bodu 1 (12)   Žiadosť o udelenie súhlasu na rekonštrukciu budovy ZUŠ Snina 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, 
oddelenie kultúry a školstva.   
 
     Ing. Štefan Milovčík – koncertnú a tanečnú sálu mám na MsKS. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nesúhlasí s týmto materiálom. V bude MsKS máme dostatok voľných 
priestorov.  
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 1 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (13) Pridelenie finančných  prostriedkov na kapitálové výdavky pre ZUŠ Snina na  

rok 2007  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, 
oddelenie kultúry a školstva.   
 
     Ing. Miroslav Balog – finančná komisia prerokovala tento materiál. Navrhuje kúpiť zatiaľ 1 
akordeón a k tomu nejaký iný hudobný nástroj.  
 
     Anton Vass – keby riaditeľka ZUŠ  nepotrebovala 3 akordeóny, nekupovala by ich.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 4      proti: 0      zdržal sa: 2 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (14) Podávanie projektov na získanie finančného príspevku z fondov EÚ a iných  

zdrojov  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie finančné.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – odporúča z uznesenia vypustiť text: „... a verejného osvetlenia“; 

- informoval o dome dôchodcov v Prešove, kde bol spolu so zástupcom 
primátora na návštevu. Ide o bunkový systém so spoločným WC a sprchou. V izbe býva iba 1 
dôchodca. Platia cca 230,- Sk na deň. Optimálny počet dôchodcov v domove je 50 – 60.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – treba využiť možnosť získania finančných prostriedkov z fondov, ale 
treba vytvoriť aj fond v rozpočte mesta, aby sa začala robiť aspoň jedna akcia, aby sme po 4 rokoch 
neskonštatovali, že sme neurobili nič. Prečo chýba medzi akciami kaštieľ?  
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     Ing. Ján Čop – prebehli rokovania s p. Mergom. Podpísal zápis, že kaštieľ odpredá za cenu 
podľa znaleckého posudku. Mesto dalo znalecký posudok, ktorý je na cca 6 mil. Sk. Merga si dal 
tiež urobiť svoj znalecký posudok. Zajtra bude jednanie s p. Mergom ohľadom kaštieľa.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – doplniť uznesenie o text: „Rekonštrukcia kaštieľa“. 
 
     Ing. Miroslav Balog – urobiť pilotný projekt na rekonštrukciu chodníkov v meste – osloviť 
firmy, aby nám vyčíslili výšku nákladov na rekonštrukciu chodníkov. Využiť by sme mali zámkovú 
dlažbu, ktorá je výhodnejšia ako asfalt, hlavne pri prekopávkach.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – dom pre dôchodcov – oveľa výhodnejšia je na tento účel budova 
bývalého úradu práce. Družbu dať za 1,- Sk cirkvi nech si tam urobí obdobné zariadenia,  ak chce.  
 
     Ing. Ján Čop – do budovy úradu práce chce úrad práce presťahovať 37 pracovníkov.   
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 4      proti: 0      zdržal sa: 2 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (15) Spolufinancovanie projektu financovaného Fondom sociálneho rozvoja  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Marta Mrázová, 
útvar regionálneho rozvoja a Ing. Jana Makajová, sociálne oddelenie.   
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (16) Zmena uznesenia MsZ v Snine č. 95/2007 zo dňa 24. 05. 2007  
 
    Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Marián Výhonský, vedúci oddelenia výstavby, ÚP, 
ŽP a SP.   
 
     Ing. Marián Výhonský – nie je možné vypísať súťaž pre študentov a zároveň pre odborne 
spôsobilých architektov. Musia tam byť iné podmienky.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – najprv oslovíme študentov, ak sa nám to nebude páčiť, oslovíme 
odborne spôsobilých architektov.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
(pri hlasovaní nebola JUDr. Bžánová) 
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     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (17) Schválenie cenového výmeru č. 1/2007 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.   
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (18) Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina a zrušenie bodu 4 v uznesení MsZ č.  

99/2007 z 24. 05. 2007  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (19) Úprava výšky ceny nájmu bytov v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1605,  

Snina 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – na najbližšie zasadnutie MsR predložiť informáciu o výške nedoplatkov 
a stave ich riešenia v mestských bytov v obytnom bloku 1605 na Ul. Palárikovej, ktoré sú v správe 
mesta – úloha.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 



 9 

K bodu 1 (20) Odpredaj bytu v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1605, Snina 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.   
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (21) Zmena uznesenia MsZ č. 113/2007 zo dňa 06. 06. 2007 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
     JUDr. Iveta Bžánová – odpredaj pozemku pre spoločnosť Elaut BauMont – do zmluvy uviesť 
zmluvnú pokutu vo výške rozdielu ceny medzi kúpnou cenou a cenou platnou podľa VZN. Táto 
pokuta je vymožiteľná v prípade porušenia podnikateľského zámeru.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (22) Odkúpenie pozemkov na výstavbu nového cintorína – XIV. etapa  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
(pri hlasovaní nebola JUDr. Bžánová) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (23) Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KN 37/234  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
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Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
(pri hlasovaní nebola JUDr. Bžánová) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (24) Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KN 1594 a parc.  

č. KN 1593  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
(pri hlasovaní nebola JUDr. Bžánová) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (25) Petícia občanov mesta Snina – nájomná zmluva medzi mestom Snina  

a Gréckokatolíckou cirkvou na budovu výmenníkovej stanice na sídlisku  
Komenského  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
(pri hlasovaní nebola JUDr. Bžánová) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
 
K bodu 1 (26) Petícia občanov sídliska I. v Snine – neriešenie problémov s rómskymi  

obyvateľmi, rekonštrukcie teplovodného potrubia a chýbajúce služby  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Jana Makajová, 
vedúca sociálneho oddelenia.   
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 4      proti: 0      zdržal sa: 0 
(pri hlasovaní neboli prítomní JUDr. Bžánová, Ing. Čop) 
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     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
 
K bodu 1 (28 A) Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KN 142/54  

a KN 142/55  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 4      proti: 0      zdržal sa: 0 
(pri hlasovaní neboli prítomní JUDr. Bžánová, Ing. Čop) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 81/2007  
 
Znenie uznesenia MsR č. 81/2007:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    Mestskému zastupiteľstvu v Snine schváliť tieto 
materiály:  

1. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
2. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 12. 07. 2007  
3. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra k 12. 07. 2007  
4. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. štvrťrok 2007  
5. Informatívna správa o hospodárení Nemocnice Snina, s.r.o., za rok 2006 
6. Informatívna správa o hospodárení Nemocnice Snina, s.r.o., za I. štvrťrok 2007  
7. Informácia o použití finančných prostriedkov z odpusteného nájomného pre Nemocnicu 

Snina, s.r.o., za rok 2006  
8. Informatívna správa o skutočnostiach, ktoré ovplyvnia rozpočet na roky 2008 – 2010  
9. Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2007  
10. Žiadosť o povolenie zriadenia Súkromnej jazykovej školy v Snine 
11. Žiadosť o udelenie súhlasu na rekonštrukciu budovy ZUŠ Snina 
12. Pridelenie finančných  prostriedkov na kapitálové výdavky pre ZUŠ Snina na rok 2007  
13. Podávanie projektov na získanie finančného príspevku z fondov EÚ a iných zdrojov  
14. Spolufinancovanie projektu financovaného Fondom sociálneho rozvoja  
15. Zmena uznesenia MsZ v Snine č. 95/2007 zo dňa 24. 05. 2007  
16. Schválenie cenového výmeru č. 1/2007 
17. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina a zrušenie bodu 4 v uznesení MsZ č. 99/2007 

z 24. 05. 2007  
18. Úprava výšky ceny nájmu bytov v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1605, Snina 
19. Odpredaj bytu v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1605, Snina 
20. Zmena uznesenia MsZ č. 113/2007 zo dňa 06. 06. 2007 
21. Odkúpenie pozemkov na výstavbu nového cintorína – XIV. etapa  
22. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KN 37/234  
23. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KN 1594 a parc. č. KN 1593  
24. Petícia občanov mesta Snina – nájomná zmluva medzi mestom Snina a Gréckokatolíckou 

cirkvou na budovu výmenníkovej stanice na sídlisku Komenského  
25. Petícia občanov sídliska I. v Snine – neriešenie problémov s rómskymi obyvateľmi, 

rekonštrukcie teplovodného potrubia a chýbajúce služby  
26. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KN 142/54 a KN 142/55  
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K bodu 2) Prehľad príjmov a výdavkov na starej poliklinike              
 
     Písomný materiál predložil Ján Pavlík, poverený riaditeľ VPS Snina. Spracoval Zdeněk Škovran, 
ekonóm VPS Snina.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a     v e d o m i e   predložený prehľad príjmov a výdavkov 
na „starej poliklinike“ za rok 2006 a za 1 – 5 mesiac roku 2007.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 4      proti: 0      zdržal sa: 0 
(pri hlasovaní neboli prítomní Ing. Čop a Ing. Nevoľník) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 82/2007  
 
 
K bodu 3) Nákup vianočnej svetelnej výzdoby                                            
 
     Písomný materiál predložil Ján Pavlík, poverený riaditeľ VPS Snina. Spracoval Fedor Drančák, 
vedúci prevádzky VO VPS.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – výzdobu kupovať až po rekonštrukcii námestia.  
 
     Ing. Jana Rosičová – teraz sú zľavy, preto tento návrh. Je to požiadavka od občanov hlavne zo 
sídliska I.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje nakúpiť výzdobu do výšky 100.000,- Sk a dať ju prevažne na 
sídlisko I.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   s ú h l a s í    s nákupom vianočnej svetelnej výzdoby do výšky 100 tis. 
Sk, ktorá sa využije najmä na sídlisku I.,   u k l a d á   Mestskému úradu v Snine zaradiť tento 
nákup do zmeny rozpočtu predloženej MsZ v Snine.  
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 83/2007  
 
 
K bodu 4 A) Dohoda o poskytnutí nenávratného finančného príspevku na zriadenie  

chránenej dielne alebo chráneného pracoviska  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Metod Kamlár, 
poverený vedením mestskej polície.  
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k danému materiálu.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – nevidí v tom problém. Pokles pracovníkov na úrade by nemal byť, treba 
zmeniť iba štruktúru úradu.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    dohodu o poskytnutí nenávratného finančného príspevku 
na zriadenie chránenej dielne alebo chráneného pracoviska podpísať.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 84/2007  
 
 
 
K bodu 4 B) Návrh na prenájom mestských bytov  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Ing. Ján Čop – podal bližšie informácie k danému materiálu. P. Fečíková 3 mesiace nájom 
platila. Je na poslancoch, či jej zmluvu predĺžia. Chce sa prihovoriť za p. Demeterovú. Jej dcéra 
robí dlhé roky na VPS-ke. Doteraz nemala ani 1,- Sk dlhu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – v tom bloku je už spoločenstvo bytov. Vyžiadať stanovisko 
spoločenstva vlastníkov bytov k nájmu p. Fečíkovej.  
 
Upravený písomný návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    primátorovi mesta uzatvoriť nájomné zmluvy na byty:  

- 2-izbový byt č. 21 v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1603 v Snine pre Danielu Fečíkovú, 
narodenú 18. 10. 1968, bytom Snina, Ul. Palárikova 1609, na dobu do 31. 12. 2007, so 
súhlasom spoločenstva vlastníkov bytov,  

- 1-izbový byt č. 20 v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1603 v Snine pre Irenu Demeterovú, 
narodenú 29. 12. 1929, bytom Snina, Ul. strojárska 1831, na dobu do 31. 12. 2007. 

 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 85/2007  
 
 
 
K bodu 4 C) Petícia nájomcov a vlastníkov bytov v bytovom dome na Ul. Komenského 2665  

v Snine, vchod č. 5 a 6 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – v zmysle zákona sa nedá vyhovieť alebo nevyhovieť petícii. Môžeme ju 
iba vziať na vedomie.  
 
 
Upravený písomný návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   petíciu nájomcov a vlastníkov bytov 
v bytovom dome na Ul. Komenského 2665 v Snine, vchod č. 5 a 6. 
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 86/2007  
 
 
 
K bodu 4) Rôzne 
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje prijať uznesenie ohľadom aktualizácii existujúcej projektovej 
dokumentácie k rekonštrukcii bazénov v RO Rybníky.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   s ú h l a s í   s aktualizáciou pôvodnej projektovej dokumentácie 
vypracovanej Ing. arch. Jozefom Bajusom (predmetom pôvodnej projektovej dokumentácie je 
rekonštrukcia bazénov v RO Rybníky),   u k l a d á   Mestskému úradu v Snine zahrnúť túto akciu 
do najbližšej úpravy rozpočtu mesta.  
 
Hlasovanie za návrh na uznesenie: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 1 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 87/2007  
 
 
 
     Ing. Štefan Milovčík – rozprával s pracovníkom úradu pre verejné obstarávanie ohľadom 
nového cintorína. Je možné urobiť skrátené výberové konanie, pretože bude problém 
s pochovávaním, ak sa nezačne robiť už v tomto roku na novom cintoríne. Bližšia informácia 
o skrátenom výberovom konaní bude podaná 12. 07. 2007 pred zasadnutím MsZ o 14.00 hod.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ide o mestské peniaze a nie malé, tak aby sme nedopadli zle 
a nevyrobili si problém.  
 
     Ing. Miroslav Balog – kritéria musia byť jasné, to znamená, aby sme nepodhodnotili cenu 
a bude  potrebné k zmluve dopracovávať dodatky. Ak sa stanoví cena, treba ju dodržať a nie 
postupne navyšovať.  
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     Ing. Marián Výhonský – cena, ktorá vyjde z projektu, je iba orientačná. Nie je možné určiť 
presnú cenu.  
 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – vypísať ponuku na uzatvorenie mandátnej zmluvy so súkromnou 
bezpečnostnou službou ohľadom zabezpečovania poriadku v lokalite sídliska I. Ak sa to oplatí, 
znížime počet pracovníkov MsP a túto lokalitu budeme zabezpečovať cez súkromnú bezpečnostnú 
službu – úloha.  
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  
 
 
 
 
 
          Ing. Štefan Milovčík 
                   primátor 
 
 
Overovateľ: Ing. Ján Harmaňoš   
 
 
 
Snina 16. 07. 2007  
 


	JUDr. Iveta Bžánová – nevidí v tom problém. Pokles pracovníkov na úrade by nemal byť, treba zmeniť iba štruktúru úradu.

